
Extraordinær Generalforsamling

Onsdag d. 17 november 2010 kl. 20-21-45 på lærerværelset
Hanssted Skole, Rødbyvej 2

Dagsorden:

1) Valg af dirigent og mødesekretær.
2) Protokol
3) Bestyrelsens forslag I og II til ændring af vedtægten (fremsendt med indkaldelsen

til ordinær generalforsamling 28-10-2010)
4) Bestyrelsens forslag til kontingent og vejbidrag (fremsendt med indkaldelsen til

ordinær generalforsamling 28-10-2010.)
5) Eventuelt

1) Formanden Birgit Phillipp bød velkommen og foreslog Bent Johansen. Han blev
enstemmigt valgt.
Som mødesekretær blev valgt Peter Bagger Nielsen.

Dirigenten takkede for valget og konstaterede at den extraordinære
generalforsamling var blevet indkaldt rettidigt ifølge vedtægterne og derfor var
lovlig.

2) Ib Vilhelmsen oplæste protokollen for den ordinære generalforsamling d. 28-10-
2010.
Protokollen blev enstemmigt godkendt.

3) Efter fremlæggelsen og debatten skal forslaget til afstemning, og her vil der blive
skriftlig afstemning på en af de udleverede stemmesedler.
Der var i alt udleveret 43 stemmesedler.
Birgit Philipp henviste til den detalierede fremlæggelse og gennemgand der har
været på dels orienteringsmødet dels på den ordinære generalforsamling.
Formålet med ønsket om at oprette en vejfond var dels et ønske om en større
opsparing til imødegåelse af de betydelige vedligeholdelseudgifter der kan
forudses i de nærmeste år, dels en mere retfærdig fordeling af udgifterne mellem
beboerne i området.
Dirigenten udbad sig forslag til en medhjælpende stemmetæller, og Hans Prene
blev valgt.
Dirigenten oplæste den nye paragraf 12 A.
?? Nakskovvej 128 mente at bestyrelsens fremlagte forslag var todelt, nemlig en
ny fordelingsnøjle samt en tvungen vejfond. Han havde ikke problem med en ny
fordelingsnøjle, men han var modstander af et tvungen bidrag til vejfonden.
Dirigenten oplyste, at forslaget sagde, at man hvert år til efterårsgeneralforsam-
lingen skulle fastlægge næste års bidrag til vejfonden, og der var jo ikke noget i
vejen for, at man vedtog et 0.



Jan Bøje Ny. 36. var utilfreds med at man fra bestyrelsens side kun havde brugt
procentsatserne fra Katrinedalsdommen. I Københavns Kommune havde man
nogle andre satser man opererede med.
Birgit Philipp svarede at Kbh. kom. Havde en bestemmelse om at som minimun
kunne fasadelængde vægtes med 10%, areal med 25% og boligenhed med 25%.
En grf. I Vanløse brugte de 2 første tal men for at få 100% satte man fik
konfirmeret i Katrinedalsdommen.
Jan Bøje havde fået nogle papirer fra Kbh.Kom. Hvoraf det fremgik, at hvis
kommunen skulle give et påbud til en enkelt grundejer som f.x. Rødbyvej 6, så
havde man nogle procentsatser der var bidraget for fasadelængde vægtet med
50%, areal 25% og ejendomsværdi 25%. Jan mente den måde ville give et mere
entydigt resultat.
Herefter satte dirigenten forslaget til afstemning.

33 stemmeberettiget medlemmer stemte Ja
1 stemte blankt
9 stemte imod.

Forslaget var herefter vedtaget.

Herefter sate dirigenten de forskellige konsekvensændringer til afstemning.
§9: Bestyrelsens forslag enstemmigt vedtaget.
§10: Bestyrelsens forslag enstemmigt vedtaget.
§11: Bestyrelsens forslag enstemmigt vedtaget.
§12: Bestyrelsens forslag vedtaget. 1 stemte imod.

ForslagII:

§17: Bestyrelsens forslag enstemmigt vedtaget.
§22, stk. 1.: Bestyrelsens forslag enstemmigt vedtaget.
§24: Bestyrelsens forslag enstemmigt vedtaget.
§30:
Ib Rønne spurgte om hvornår bestyrelsen vælges, fordi antallet af medlemmer kan
være en parameter i fastsættelsen af bestyrelseshonoraret.
Birgit Philipp svarede, at bestyrelsen vælges om foråret, men at honoraret var et
fast beløb, så hvis vi var nogle flere. Så fik hver enkelt lidt mindre.
Herefter satte dirigenten forslaget til afstemning.
Forslaget blev enstemmigt vedtaget.

4) Dirigenten begrundede at der skulle vedtages nyt kontingent og vejbidrag som
følge af den tidligere vedtagelse af vejfonden.
?? Na. 128 spurgte, om man kunne nu vedtage et vejbidrag på 0 kr.
Dirigenten svarede, at man kunne vedtage eller forkaste det fremlagte forslag,
men der var ikke noget alternativt forslag.
Jan Bøje spurgte, om man havde en køreplan for vejvedligeholdelsen?



Søren Bülow svarede, at man ikke endnu havde et konkret udarbejdet forslag til
hvad der skal laves endnu, men at det jo bliver det næste bestyrelsen skal gå i
gang med. Vi havde dog et erfaringsgrundlag idet vi havde fået et konkret
overslag fra en entreprenør på 10 mill plus moms, og det var det der gjorde at vi
mente de fleste ville foretrække en ordning hvor vi gradvis sparer op frem for at
få udstedt et engangsregning på et stort beløb.
?? Na. 128 spurgte om det var muligt at lave f.x. Hjørner der trænger først.
S.B. Det er muligt. Vi udelukker ikke noget på forhånd, men hvad der bedst kan
svarer sig er hvad bestyrelsen skal undersøge nu, og så komme med et oplæg.
Jan Bøje foreslog at man lavede en OB belægning, og så udsatte den større
renovering x antal år.

Dirigenten satte kontigent og vejbidrag til afstemning.

For stemte 40
Imod stemte 1

Forslaget var hermed vedtaget.

5) Der kom forslag om at man i rotunderne satte affaldskontainerne ud til
Nakskovvej, så skrallebilerne ikke behøvede at køre ind i rotunderne med derved
risiko for beskadigelse af hjørner og midteranlæget.

Birgit Philipp orienterede kort om der løbende sag mellem AKB og Sdr. og Ndr.
Hanssted.

Peter Bagger Nielsen

P.S. Jeg skal gøre opmærksom på, at dirigenten konsekvent hele aftenen snakkede om
Budget og ikke kontingent og vejbidrag, også da han satte pkt. 4) til afstemning.


